
     
Direktionen 

Kultur- og Fritidsforvaltningen  

Jens Kjær Christensen og Rikke Lauritzen 

Medlemmer af Borgerrepræsentationen 

      

 
Spørgsmål til skriftlig besvarelse stillet den 7. februar 
2020 af Jens Kjær Christensen og Rikke Lauritzen 

 

Spørgsmål: 
I forlængelse af beslutningen om at omprioritere budgetmidler fra 
Filmstriben til e-bøger d. 30/1 blev det ligeledes besluttet, at Kultur-og 
Fritidsforvaltningen skal vende tilbage med et oplæg til bibliotekernes 
fremtidige film- og tvtilbud.  
  
I den anledning følgende spørgsmål: 
Har forvaltningen overvejet at indgå i forhandlinger med DBC med hen-
blik på at nedsætte prisen på brugen af Filmstriben? 
 
Svar: 

Efter Kultur- og Fritidsudvalgets møde den 30. januar 2020 har det vist 

sig, at den indstilling, der lå til grund for udvalgets behandling af sagen, 

indeholder fejl i de anførte oplysninger, ligesom der i den mellemlig-

gende tid er fremkommet nye oplysninger i sagen, som vurderes at 

være af væsentlig betydning for sagens oplysning.  

 

Kultur- og Fritidsforvaltningen udarbejder derfor et nyt beslutnings-

grundlag, og udvalget får mulighed for at genbehandle sagen om Film-

striben på udvalgsmøde den 26. februar.  

 
Spørgsmålet om prisen på brugen af Filmstriben vil indgå i genbehand-
lingen af sagen.   

 

Venlig hilsen 

 

Mette Touborg 

 /Jakob Heide Petersen 
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